
SPRAWOZDANIE Z WALNEGO ZEBRANIA ZWYCZAJNEGO I NADZWYCZAJNEGO

STOWARZYSZENIA RODZICÓW SEKCJI POLSKIEJ W CSI.

19 października 2023 r.

Nadzwyczajne i Zwyczajne Walne Zgromadzenie odbyło się w czwartek 19 października 2023 roku o
godzinie 17.50 w Cité Scolaire Internationale.

W Walnym Zgromadzeniu wzięli udział :
Pani Ewa Matczak - kierownik Sekcji Polskiej w CSI,
Pan S.Ledóchowski, przedstawiciel Instytutu Języka Polskiego i Cywilizacji (ILCP),
Pani Agnès Kawarski - Przewodnicząca APESP
Pani Dorota Biczyk - Skarbnik
Pani Gabriela Soret-Ignacik - Sekretarz
Członkowie Rady Administracyjnej
28 członków stowarzyszenia
Po prezentacji Polskiej Sekcji i projektów pedagogicznych na rok 2023-2024 przez panią Ewę
Matczak, pani A.Kawarski otworzyła zebranie.

Walne Zgromadzenie Nadzwyczajne

Otwarcie Walnego Zgromadzenia Nadzwyczajnego

Porządek obrad :

● Przedstawienie proponowanych zmian w statucie stowarzyszenia.
● Dodanie możliwości wyboru zastępcy skarbnika i zastępcy sekretarza.
● Możliwość wysyłania zawiadomień o ZWZ pocztą elektroniczną.
● Głosowanie nad proponowanymi zmianami w statucie stowarzyszenia.

Pani A.Kawarski poinformowała zebranych o proponowanych zmianach w Statucie. Zmiany te dotyczą
wyłącznie artykułów 11, 14 i 17. Wszyscy członkowie stowarzyszenia zostali poinformowani o
proponowanych zmianach pocztą elektroniczną. Pani R. Guerder zabrała głos w sprawie prac
rozpoczętych nad statutem stowarzyszenia przez poprzednia Radę Administracyjna i zasugerowała,
że należy wziąć pod uwagę wszystkie propozycje zgłoszone przez tę grupę roboczą, a nie tylko te trzy
artykuły. Pani A. Kawarski odpowiedziała, że obecna Rada Administracyjna nie była w stanie
przeanalizować i zaproponować wszystkich proponowanych zmian w statucie, a artykuły 11, 14 i 17 są
obecnie kluczowe dla sprawnego funkcjonowania stowarzyszenia. Decyzja o zaproponowaniu zmian
tylko w trzech artykułach statutu została podjęta w związku z dymisją skarbnika w ciągu kadencji.
Podziękowała grupie roboczej odpowiedzialnej za zaproponowanie zmian w statucie i zapewniła, że
prace te będą kontynuowane. Pani P. Courbis-Poncet zabrała głos i wyjaśniła, że podjęto niezbędne
kroki w celu rozpoczęcia prac nad zmianami w statucie, ale organizacja 30-lecia CSI oraz innych
wydarzeń do których stowarzyszenie było zobowiązane spowodowało, że prace nie mogły zostać
zakończone przed tegorocznym Walnym Zgromadzeniem. Pan J. Ledóchowski, nowy członek
Zarządu, zaproponował koordynację prac nad zmianami w dotychczasowym statucie stowarzyszenia.
Pan S. Ledóchowski (ILCP) odczytał każdy z proponowanych artykułów i NWZ przystąpiło do
głosowania.

Artykuł 11 - Członkowie Zarządu

Każdego roku Rada Administracyjna mianuje spośród swoich członków przewodniczącego, dwóch
wiceprzewodniczących , Sekretarza i Skarbnika, którzy mogą być ponownie wybrani na czas
nieokreślony. W razie potrzeby, na przykład w zależności od obciążenia pracą, Rada Administracyjna
może wyznaczyć spośród swoich członków zastępcę sekretarza i zastępcę skarbnika. Zastępcy będą
działać pod kontrolą i na odpowiedzialność odpowiednio Sekretarza i Skarbnika. W przypadku



wystąpienia wakatu w trakcie roku obrotowego, z jakiegokolwiek powodu, Rada Administracyjna jest
uprawniona do zwołania specjalnego posiedzenia w celu obsadzenia wakatu. Członkostwo w Radzie
Administracyjnej jest bezpłatne.

Głosowanie :

20 głosy za, - 6 głosów przeciw, - 2 osoby wstrzymały się od głosu

Artykuł 14 - Przekazanie uprawnień

Członkowie Rady Administracyjnej posiadają następujące uprawnienia: Przewodniczący jest
odpowiedzialny za wykonywanie decyzji Rady Administracyjnej i zapewnienie sprawnego
funkcjonowania Stowarzyszenia, które reprezentuje w sądzie i we wszystkich aktach życia cywilnego;
ma prawo delegować te funkcje na administratora, pozostając odpowiedzialnym za działania swojego
przedstawiciela. Dwaj wiceprzewodniczący działają jako pełnomocnicy przewodniczącego pod jego

nieobecność. Sekretarz jest odpowiedzialny za zwoływanie posiedzeń, sporządzanie protokołów i
prowadzenie korespondencji, zgodnie z wymogami art. 5 ustawy z dnia 1 lipca 1901 roku. W razie
potrzeby może mu pomagać zastępca sekretarza. Skarbnik prowadzi księgowość Stowarzyszenia i,
pod nadzorem Przewodniczącego, dokonuje wszelkich płatności i przyjmuje wszelkie kwoty: z
upoważnienia Rady Administracyjnej wycofuje, przekazuje i zbywa wszelkie dobra i aktywa. W razie
potrzeby może mu pomagać zastępca skarbnika.

Głosowanie :

19 głosów za, -5 głosów przeciw, - 4 osoby wstrzymały się od głosu

Artykuł 17 - Zawiadomienie o Walnym Zgromadzeniu i porządku obrad.

Zawiadomienia o posiedzeniach wysyłane są pocztą elektroniczną, z podaniem celu posiedzenia, z co
najmniej 15-dniowym wyprzedzeniem w przypadku Zwyczajnych Walnych Zgromadzeń i z co najmniej
21-dniowym wyprzedzeniem w przypadku Nadzwyczajnych Walnych Zgromadzeń. Porządek obrad
jest sporządzany przez Radę Administracyjna. Posiedzenia odbywają się w siedzibie stowarzyszenia
lub w innym miejscu wybranym przez Radę Administracyjną.

Głosowanie :

25 głosów za, - 0 głosów przeciw, - 3 osoby wstrzymały się od głosu

Nie zaproponowano żadnych innych zmian w Statucie Stowarzyszenia.

Zamknięcie Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia

Po zakończeniu głosowania Walne Zgromadzenie Zwyczajne kontynuuje obrady.

Walne Zgromadzenie Zwyczajne

Otwarcie Walnego Zgromadzenia Zwyczajnego

Porządek obrad :
1. Prezentacja członków Rady Administracyjnej. Prezentacja kandydatów do Rady Administracyjnej.
2. Sprawozdanie z działalności 2022/2023
3. Raport finansowy 2022/2023 (wysłany do członków stowarzyszenia z wyprzedzeniem)
4. Głosowanie
5. Prezentacja budżetu na rok 2023/2024 (wysłany do członków stowarzyszenia z wyprzedzeniem)
6. Głosowanie
7. Prezentacja składek członkowskich na rok 2024/2025



8. Głosowanie
9. Różne/Inne sprawy

1) Prezentacja członków Rady Administracyjnej. Prezentacja kandydatów do Rady
Administracyjnej.

Członkowie Rady Administracyjnej : przewodnicząca: p.Agnieszka KAWARSKA, wiceprzewodniczący
: p.Aleksandra REVELLO, p.Marcin SKOWRONEK, sekretarz: p.Gabriela SORET-IGNACIK, skarbnik:
p. Dorota BICZYK, p.Joanna KWIATKOWSKA, p.Jacek KARDAS, p.Monika SIWONIA-WĄTROBA,
p.Ilona PIWOWARSKA, p.Iwona WRÓBEL, p.Paulina Courbis-Poncet (rezygnacja z pełnienia funkcji:
19/10/23), Pan Adam Zylbersztejn (rezygnacja z pełnienia funkcji: 01/09/23).

Kandydaci do Rady Administracyjnej:

p.Yann LEDÓCHOWSKI, p.Agnieszka POCIECHA - SALPERWYCK

Walne Zgromadzenie zatwierdza nowych członków Rady Administracyjnej jednogłośnie.

2) Sprawozdanie z działalności 2022/2023

Pani Courbis-Poncet przedstawiła działania przeprowadzone w roku 2022/2023.

● Finansowanie wycieczki do Polski dla uczniów szkół średnich
● Piknik rodzinny
● Dzień nauczyciela
● Targi książki (wsparcie dla działań INTERSEC)
● Mikołajki
● Zakup i montaż choinek, wieńca adwentowego, kalendarza adwentowego
● Kiermasz świąteczny (wsparcie działań INTERSEC)
● 30-lecie CSI
- Wystawa "Historia polskiej sekcji CSI
- Międzynarodowa Szkoła CSI w prasie
- Dzień Sekcji Polskiej i warsztaty rękodzieła
- Podwieczorek sekcji polskiej dla rodziców i uczniów
● Konkurs czytelniczy "Książka, mój najlepszy przyjaciel".
● Dofinansowanie wycieczki do Villard de Lans dla uczniów gimnazjum
● Dzień Dziecka
● Święto szkoły (wsparcie działań INTERSEC)
● Spektakl teatralno-cyrkowy i warsztaty - "Czerwona walizka".
● Finansowanie dyplomów i zakończenia rok dla maturzystów.
● Biuletyn APESP/Newsletter - 4 numery
● Grupa dyżurna telefoniczna i whatsapp

3) Raport finansowy 2022/2023 (wysłany do członków stowarzyszenia z wyprzedzeniem)

Raport finansowy 2022/2023 jest dostępny dla członków APESP na stronie internetowej. Pan Adam
Zylbersztejn zrezygnował z funkcji Skarbnika z dniem 01.09.2023 r. i przesłał raport finansowy w
formie tabeli Excel. Ten raport finansowy zostanie wysłany do wszystkich członków stowarzyszenia.
Pani A.Kawarski odczytała list od pani Pichot (firma księgowa Baizet).

4) Głosowanie : Bilans moralny i finansowy za rok 2022/2023

Bilans Moralny i finansowy za rok 2022/2023 zostały jednogłośnie zatwierdzone przez Walne
Zgromadzenie.

Głosowanie :

24 głosy za, 0 głosów przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu



5) Prezentacja budżetu na lata 2023/2024 (przesłanego członkom stowarzyszenia z
wyprzedzeniem)

Prezentacja projektów i budżetu na lata 2023/2024 przez panią A. Revello. Pytanie z sali: Dlaczego
200 euro przeznaczono na wydarzenie "Jarmark Bożonarodzeniowy"? Odpowiedź pani A. Kawarski:
"Uczniowie sekcji polskiej będą przygotowywać ozdoby na sprzedaż w czasie jarmarku
bożonarodzeniowego podczas wieczoru mikołajkowego. 200 euro zostanie przeznaczone na zakup
materiałów".

Pytanie z sali: "Dlaczego mikrofon dla pani Anity Borghese nie został zakupiony w poprzednim roku?
Odpowiedź pana M. Skowronek: "Pani Anita Borghese wysłała referencje dotyczące mikrofonu
dopiero na początku października 2023 r.".

Pytanie z sali: "Dlaczego nie zakupiono ekranu dla klas CM1 i CM2 w szkole podstawowej?
Odpowiedź Pani I. Piwowarskiej: "Pani A. Vallet woli poczekać z zakupem ekranu, ponieważ istnieje
możliwość jego zakupu przez szkołę CSI.

Pytanie z sali: "Dlaczego stowarzyszenie nie zakupi klimatyzatora do klas gimnazjalnych? Pani Iwona
Wróbel otworzyła debatę na temat potrzeby posiadania tego typu urządzenia w klasie i jego wpływu
na zdrowie uczniów i środowisko.

Pani Katarzyna Roulet zaproponowała darowiznę w wysokości 600 euro na sfinansowanie posiłku na
zakończenie roku szkolnego dla uczniów klasy maturalnej oraz nauczycieli. Kwota 600 euro pierwotnie
przeznaczona na ten cel zostanie przeznaczona na organizację Festiwalu Młodych Artystów.

6) Głosowanie : Budżet na rok 2023/2024

Budżet na lata 2023/2024 zatwierdzony

Głosowanie :

21 za; 0 przeciw; 7 wstrzymujących się

7) Prezentacja składek członkowskich na lata 2024-2025

Proponowane składki członkowskie APESP na lata 2024-25

190 € za 1 dziecko, 320 € za 2 lub więcej dzieci.

Pani A. Kawarski przedstawiła składki pobierane przez inne stowarzyszenia rodziców uczniów
pozostałych sekcji w CSI.

Poinformowała również, że rodziny z jednym dzieckiem w sekcji płacą pełną składkę o wysokości (190
euro), rodziny z dwójką dzieci otrzymują 60 euro zniżki na drugie dziecko (320 euro zamiast 380
euro), a rodziny z trójką lub więcej dzieci otrzymują 60 euro zniżki na drugie dziecko i zerowa składkę
dla kolejnych dzieci (320 euro zamiast 570 euro). Suma wygenerowana ze zniżek jest równomiernie
rozłożona na wszystkich członków stowarzyszenia, inaczej mówiąc każdy członek jest tą sumą
równomiernie obciążony.

8) Głosowanie w sprawie składek członkowskich na rok 2024-25

Pierwsze głosowanie

9 głosów za; 8 głosów przeciw; 11 osób wstrzymujących się od głosu : brak kworum

Zebranie wezwało do przeprowadzenia ankiety wśród wszystkich członków w celu ustalenia ich opinii
na temat składek oraz określenia wysokości składek.

Drugie głosowanie



18 głosów za; 7 głosów przeciw; 3 osoby wstrzymały się od głosu.

9) Zamknięcie Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia o godzinie 19 : 39

Członkowie Rady Administracyjnej (Komitet Wykonawczy):

Przewodnicząca : p.Agnieszka Kawarski
Wiceprzewodnicząca : p.Monika Siwonia-Wątroba
Wiceprzewodniczący : p.Marcin Skowronek
Skarbnik : p.Dorota Biczyk
Zastępca skarbnika : p.Jacek Kardas
Sekretarz : p.Gabriela Soret - Ignacik
Zastępca sekretarza : p.Joanna Kwiatkowska
Członkowie :
p.Yann Ledóchowski
p.Ilona Piwowarska
p.Agnieszka Pociecha - Salperwyck
p.Aleksandra Revello
p.Iwona Wróbel

Następne spotkanie Rady Administracyjnej zaplanowano na pierwszy tydzień po jesiennych
wakacjach szkolnych.


